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• Regnskab ser ud til at balancere trods de mange ekstraudgifter og andre prioriteringer. 

Hensættelser til næste år overvejes stadig ultimo 2022. 

 

• www.MarielystStrandpark.dk kører fint – og igen med dejlige positive tilbagemeldinger. 

 

• Diverse henvendelser og spørgsmål omkring opførelse af skure og fældning af træer mm. 

drøftet og svar vil blive givet retur.  

 

• Stadig dialog med på flere fronter mht. Nordsiden. Udvalg kæmper ufortrødent videre selvom 

det er svært at finde nogen som vil tage ansvar og give konkrete svar på vores enkle spørgsmål 

omkring veje – kloakker – fællesarealer o.lign. Skal ikke stoppe os – vi fortsætter 😊 

 

• Søen: Nyt udvalg er ved at blive etableret og der er allerede tyvstartet med at beskrive opgaver 

og kontakte samarbejdspartnere så der kan laves materiale til nyt budget år.  

 

• Veje: Dette punkt ligger stille indtil foråret – hvor tiden kommer til vedligehold dér. 

 

• Dræn: Drænprojekt er skudt lidt til hjørne. Der arbejdes med Nordsiden som tidligere nævnt da 

flere ting dér skal være på plads først for at få den korrekte rækkefølge i opgaver og 

beslutninger. 

 

• Lamper:  Er repareret så alle lamper igen virker rundt søen. 

 

• Fællesarealer: Beslutningsgrundlag er forelagt bestyrelsen fra udvalg og det er nu vedtaget 

hvem og hvad der skal være vores samarbejdspartnere i 2023. 

 

• Mødedatoer og dato for generalforsamling 2023 er på vej. Generalforsamlingsdato bliver 

besluttet på næste møde og offentliggjort.   

 

 

 

http://www.marielyststrandpark.dk/

